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Dagsorden  

Opfølgning fra forrige møde 
- Underviserpris, er blevet uddelegeret.  
- Deadline for ansøgning af pengesum til arrangement er nu på fredag – der er kommet én god 

ansøgning, der skulle gerne være flere på vej 

DESO 
- National udgave af akademirådet 
- 2-3 møder årligt, 2-3 møder internt i udvalget 
- Søger nogle fra alle akademier, som også er til det mere politiske segment (2 elever fra hvert 

akademi) 
- Det var også herfra at sidste års pengesum kom 
- Møder med ministeren 
- Kasper laver en meningsmåling på Facebook-gruppen (hvorvidt man er interesseret eller ej) 

Kantinechef Torben kommer på besøg kl. 14.10 til 14.30 
- Mødte ikke op.  
- Evt. opslag om tilgængelige køleskabe på skolen? Markedsføring fra skolens side. 
- Søren tager fat i pro-rektor angående markedsføring omkring køleskabe. 
- Der blev oprettet word-dokument med input og spørgsmål, som blev sendt til Torben. (Se 

svar fra Torben i bilag) 

Opfølgning på Andy fra kommunikation  
- Andy, Kasper og Emmelie har haft en snak om opslag på skolens SoMe-profiler, for at gøre 

opmærksom på og promovere skolens Akademiråd. 
- Evt. nyt møde omkring forskellige input til SoMe-profiler. 
- Søren sender en liste over hvilke tiltag der er indført på skolen gennem Akademirådet til 

Kasper og Emmelie engang i uge 9. 



Opdatering på puljemidler til social genstart af studiemiljøet 2022 
- Søren giver en opdatering på tilbageværende midler samt udkast til aktiviteter/budget 2022.  
- 425.000 kr. til start 
- Størstedelen er gået til Scarlet Pleasure koncert (kostede ca. 230.000 kr.) 
- Julecomedy (kostede ca. 11.000 kr.), godt arrangement med mange fremmødte (lå vægt på, 

at ikke alle arrangementer skulle indeholde alkohol) 
 

- Der er kommet flere trivselsmidler og coronapuljer til, en del var momsfritaget, som 
tilgodefaldt Akademirådet 

- 255.000 tilbage til 2022 
 

- Penge til introfest (leje af Savværket koster 50.000 kr., tanken er, at billetter betaler de 
resterende udgifter) 

- Havefest/Garden Party, stor succes i 2021 (næsten 1.000 deltagere) 
- Fredagsbar i kantinen fire udvalgte fredage (10.000 pr. gang, Basement aftager 

arrangementerne) (nok omkring marts, april, oktober, november) 
- Ølympiade, dyst mellem studieretninger (Tanja og Oscar er ikke til rådighed på nuværende 

tidspunkt. Her er øremærket 20.000 kr.) 
- Foreningspulje (75.000 kr. til rådighed) 

 
- Søren indkalder Talitha og Emmelie til møde om gennemgang af ansøgninger efter deadline 

til foreningspuljen 

Næste møde 
- Tirsdag d. 5. april kl. 14.00-15.30 
- Opdatering omkring opslag til SoMe-profiler 
- Resterende beløb på efter deadline og valg af tildelinger fra foreningspulje 
- Gennemgang af svar fra Torben (kantinechef) 

 

Bilag 
- Låget på To-Go-kopperne til kaffe knækker ofte når de sættes på koppen 

Vi har taget kontakt til vores leverandør og afventer svar fra dem. Desværre er kvaliteten 
kun blevet dårlige i takt med, at der er mere og mere fokus på miljø og brug af plast.  
 

- (Forespørgsel bragt fra studierådet på HA8): HA8 ønsker en kaffeautomat, så det er muligt 
at købe en kop kaffe 
Dorte som er Uddannelseschef på HA8 vil gerne vide hvor de studerende har tænkt sig, at 
kaffemaskinen skal placeres? 
 

- Studerende fra jordbrug (studierådet) efterspørger mulighed for at betale med kontanter i 
kantinen 
Kantinerne på EAAA har sammen med ledelsen besluttet, at være kontaktløse fra uge 43 
2021. Vi ved godt det lovmæssigt ikke kan nægtes, men håber på forståelse fra alle 
studerende, da det hygiejnisk har mange fordele, ikke at håndtere kontanter. Samtidig koster 
det kantinen et stort beløb årligt, at få lov til, at sætte pengene i banken, så vi håber I kan få 
brugt jeres kontanter andre steder. 
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